
BRM.0012.14.9.2015      
 

Protokół nr 9/2015 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 września 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
50

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1 do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2015 r. 

2. Funkcjonowanie instalacji zawiązanej z Tężniami Solankowymi. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 
                            
Ad. 1  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2015 r. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Skarbnik o przedstawienie informacji dot. wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2015 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła następujące informacje: 

-  o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2015 r., 

- o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2015 r., 

- o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2015 r., 

- o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego-Centrum Kultury  

za I półrocze 2015 r. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do protokołu XII sesji Rady 

Miejskiej z dnia 22 września 2015 r. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Skąd wzięła się nadwyżka, o której pani wspomniała w wysokości ok. 11 mln 

zł? 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nadwyżka zawsze jest planowana. W okresie I półrocza rozpoczynamy różnego 

rodzaju inwestycje, a płatności dokonywane są później, stąd ta nadwyżka.  

Poza tym do tej pory jest dobra realizacja dochodów związanych z podatkiem od 

nieruchomości.  
 

Maciej Basiński: 

Moim zdaniem jako Komisja Uzdrowiskowa powinniśmy skupić się tylko na 

środkach związanych z inwestycjami dokonywanymi w zakresie naszej Komisji. 

To Komisja Budżetu powinna szczegółowo omówić sprawozdanie za I półrocze 

2015 r.   
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W budżecie na 2015 r. nie planowano inwestycji w Parku Solankowym. 

Wszystkie wydatki w I półroczu były związane z Wydziałem Gospodarki 

Komunalnej i dot. drobnych wymian lub napraw.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę, w związku z tym przechodzimy do 

zaopiniowania przedstawionych informacji. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się - 0 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się - 0 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu  

za I półrocze 2015 r.?  
              
głosowanie:     za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2015 r.?  
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się - 0 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2  Funkcjonowanie instalacji zawiązanej z Tężniami Solankowymi. 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapoznaliśmy się szczegółowo z materiałem, ale być może p. Grzegorz Kruk  

chciałby coś dodać do tego co jest w materiale. 
 

Grzegorz Kruk – Zastępca Kierownika Zakładu Usług Komunalnych ds. zieleni 

i schroniska dla zwierząt:  

Tężnie są obiektem bardzo trudnym do utrzymania. Ostatnio wymieniliśmy 

wszystkie pompy i zawory z uwagi, na to, że w tym środowisku wszystko 

szybciej się zużywa. Kłopot jest również taki, że w trakcie wymiany tarniny lub 

naprawy Tężni, dzwonią do nas kuracjusze z pretensjami, że jakaś część nie 

działa, a oni przyjechali do Inowrocławia, po to, żeby się inhalować.  

W tym roku zainstalujemy 400 zaworów w głównej wylewce, w celu 

wyregulowania spływu solanki. W tej chwili dosyć intensywnie leci i zaworami 

chcielibyśmy to wyregulować. Tężnie są budową, o którą trzeba dbać ciągle. 

Mamy podpisaną od lat umowę z tym samym stolarzem, który przygotowuje 

drewno. Jesteśmy z tej współpracy zadowoleni.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Czy wymiana tarniny jest planowana z góry, czy jest ona wymieniana na 

podstawie oględzin? Skąd jest to drewno? 
 

Grzegorz Kruk – Zastępca Kierownika Zakładu Usług Komunalnych ds. zieleni 

i schroniska dla zwierząt:  

Mamy plany naprawcze, ale jeśli jest potrzeba na bieżąco dokonujemy napraw. 

Jeśli chodzi o tarninę tzw. faszynę, jest to drewno, które charakteryzuje się 

znaczną twardością. Krzew ten rośnie dziko i pozyskujemy go z całej okolicy. 

Mamy podpisaną umowę z firmą z Pakości, która zrywa gałązki faszyny.  

Z naszych okolic jesteśmy w stanie pozyskać od 3-5 tyś wiązek tarniny.  
 

Maciej Basiński: 

Tężnie są symbolem Inowrocławia i moim zdaniem jest za mały przekaz 

poprzez media do kuracjuszy i mieszkańców o tym, że są planowane prace 

naprawcze czy wymiana tarniny. Nie wszyscy wiedzą i zdają sobie sprawę  

z tego jak trudne do utrzymania są Tężnie Solankowe, dlatego zdarzają się 

sytuacje, że dzwonią kuracjusze z pretensjami. Należy poprzez media lub  

w inny sposób, uświadomić ludzi jak Tężnie pracują, na czym polega ich 

naprawa itd.  
 

Grzegorz Kruk – Zastępca Kierownika Zakładu Usług Komunalnych ds. zieleni 

i schroniska dla zwierząt:  

Nasze Tężnie zostały zakwalifikowane do badań, jesteśmy już po trzech 

badaniach i prawdopodobnie pod koniec września poznamy ich wyniki. Dzięki 

tym badaniom będziemy dokładnie wiedzieli jakie parametry mamy i jakie jest 

stężenie solanki.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Rozmawiałem ostatnio z przedstawicielami PWiK w sprawie dostawy wody  

i dowiedziałem się, że Tężnie są zasilane poprzez sieć związaną z Zakładami 

Lecznictwa Uzdrowiskowego. W związku z tym proponuję wniosek, aby 
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zapewnić w budżecie Miasta na 2016 r. środki finansowe na inwestycję 

związaną z wykonaniem  nowego przyłącza wodociągowego do instalacji Tężni 

Solankowej.  
 

Zbigniew Zygora: 

Czy dzięki temu koszt byłby niższy? 
 

Grzegorz Kruk – Zastępca Kierownika Zakładu Usług Komunalnych ds. zieleni 

i schroniska dla zwierząt:  

My jesteśmy ostatnim i największym odbiorcą. Zapewne, gdyby takie przyłącze 

powstało koszty byłyby niższe. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z powyższym kto z państwa jest za wnioskiem, który przed chwilą 

zaproponowałem? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja wniosek przyjęła.  
 

Elżbieta Jardanowska: 

Chciałabym zgłosić wniosek, aby ująć w planowanym do wydania albumie  

o Inowrocławiu, materiał przygotowany na dzisiejsze posiedzenie Komisji.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za wnioskiem zaproponowanym przez p. Elżbietę Jardanowską? 
   
głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja wniosek przyjęła.  

Wnioski stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad. 3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było. 
 

Ad. 4 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne sprawy do omówienia? Nie widzę. 
 

W związku z tym, że nie ma już innych spraw, zamykam posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


